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朝陽科技大學
092學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	2304
	Course Number
	2304

	授課教師
	孫彰良
	instructor
	SUN,CHANG LIANG

	中文課名
	老人心理學
	Course Name
	Psychology of the Aged

	開課單位
	社會工作系(四日)二A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	家庭結構的改變等，連帶地影響了老人於家中的角色和功能。本課程將探討老化對身，心，智的影響和瞭解老人心理學的內涵及其發展。
	Objectives
	This course will search after the influence to the body heart and intelligence of aging and understand the contents and the development of elder’s psychology.

	教材
	　　除課堂講授之外，亦使用影片等使同學更加瞭解老人及其心理。同時也請學生自行分組設題探討加深對老人心理的認知。
	Teaching Materials
	In addition to the classroom teaching, we also use the film to let students understand the elder and their mental state more. We are expecting to students can set up subjects by themselves and deepen the recognition to the elder state of mind.

	成績評量方式
	隨堂測驗20%, 期中考30%, 分組報告20%, 期末考30%。
	Grading
	some tests 20%, midterm 30%, group report 20%, final 30%.

	教師網頁
	

	教學內容
	    家庭結構的改變等，連帶地影響了老人於家中的角色和功能。本課程將探討老化對身，心，智的影響和瞭解老人心理學的內涵及其發展。
	Syllabus
	This course will search after the influence to the body heart and intelligence of aging and understand the contents and the development of elder’s psychology.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

